



THE GOVERNOR GENERAL · LE GOUVERNEUR GÉNÉRAL

It is my pleasure to send greetings to all those in attendance at the 2017 Asian Hockey Championship & Cultural Event.

Success in hockey requires much more than just precision and skill. Players and trainers need to work together, both on the ice and off, to develop strategies and overcome obstacles as they strive towards a common goal. As they play as a team and demonstrate good sportsmanship, all of the participants can be proud of their achievements, whatever the final score.

Most of all, this is a chance to share the Asian culture with all Canadians, an expression of the smarter, more caring and more diverse nation to which we aspire.

This year, the money raised during this celebration of sport and culture will be donated to the Canadian Cancer Society.

I thank you for your generosity, and I wish you all an exhilarating championship.

A handwritten signature in black ink, which appears to read "David Johnston". The signature is fluid and cursive.

David Johnston

May 2017



THE GOVERNOR GENERAL · LE GOUVERNEUR GÉNÉRAL

Je suis ravi de saluer celles et ceux qui prennent part au Asian Hockey Championship & Cultural Event 2017.

Avoir du succès au hockey demande beaucoup plus que de la simple précision et de l'habileté. Les joueurs et les entraîneurs doivent travailler ensemble, tant sur la glace qu'à l'extérieur, afin d'établir des stratégies et de surmonter les obstacles dans la poursuite d'un objectif commun. En jouant en équipe et en faisant preuve d'esprit sportif, tous les participants peuvent être fiers de leurs réalisations, quel que soit le résultat final.

Surtout, ceci est l'occasion idéale de faire connaître la culture asiatique à l'ensemble des Canadiens, une manifestation de la nation plus avertie, diversifiée et bienveillante à laquelle nous aspirons.

Cette année, les fonds recueillis au cours de cette célébration sportive et culturelle seront versés à la Société canadienne du cancer.

Je vous remercie de votre générosité et je souhaite à toutes et à tous un excellent championnat.

A handwritten signature in black ink, which appears to read "David Johnston". The signature is fluid and cursive.

David Johnston

Mai 2017



Photo: Sgt Ronald Duchesne, Rideau Hall

© Her Majesty The Queen in Right of Canada represented by the Office of the Secretary to the Governor General (2016) / © Sa Majesté la Reine du Chef du Canada représentée par le Bureau du secrétaire du gouverneur général (2016)